
 

 

   

Motie  “Vraag de Wijkraad om raad” 

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op donderdag 17 september 2020, 
naar aanleiding van de vaststelling van het bestemmingsplan Overdelft, 

constaterende dat, 

- hoewel de herziening van het bestemmingsplan Overdelft een conserverend karakter 
kent, 

- wijkraad De Krim tijdens de commissiebehandeling d.d. 27 augustus jl. heeft kenbaar 

gemaakt niet te zijn betrokken bij de totstandkoming van dit bestemmingsplan, 

- wijkraad De Krim van mening is dat het bestemmingsplan, juist door haar 

conserverende aard, een doorwerking van (tekstuele) fouten bevat, welke 
rechtstreeks overgenomen zijn uit de voorgaande bestemmingsplannen 

overwegende dat, 

- ongeacht de aard van de herziening van een bestemmingsplan de gemeente 

Haarlem - hoewel wettelijk niet altijd verplicht - veelvuldig wijkraden op informele 
wijze betrekt bij de herzieningsprocedures van bestemmingsplannen, 

- de ambtelijke kosten (gemeten in tijd) hier bijzonder gering zijn en bijdragen  aan een 
goede communicatie tussen stadsbestuur en inwoners van Haarlem 

verzoekt het College; 

 bij bestemmingsplanherzieningen in het standaard werkproces van de gemeentelijke 

organisatie op te nemen dat, ongeacht het karakter van de herziening, een informeel 

vooroverleg met betreffende wijkraden wordt georganiseerd, alvorens de definitieve 

herziening ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor te leggen. 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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